
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE GROTE PROJECTEN DORDRECHT VAN  22 APRIL 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda 

Besluit
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

De heer Veldman (CU-SGP) vraagt of het traject met gesprekstafels om te komen 
tot een kaderdocument voor grote projecten op een of andere manier kan worden 
hervat. Hij mist een dergelijk kaderdocument bij de bespreking van afzonderlijke 
projecten. De griffier wordt gevraagd naar de mogelijkheden te kijken.

2 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie van 7 april 2020

Besluit
De besluitenlijst van de adviescommissie van 7 april 2020 wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

3 Vragen aan het College

Besluit
De heer Van der Kruijff (CDA) stelt vragen over het bericht in de media dat het 
college een architectenbureau in de arm genomen heeft voor ontwikkeling van de 
Spoorzone:
1) Kunt u er in voorzien dat de raad middels een RIB hier ook over wordt 
geïnformeerd en wilt u in die informatieverstrekking ook opnemen welke kaders u 
het architectenbureau daarbij heeft meegegeven;
2) Hoe geborgd is dat het in de Groeiagenda afgesproken gezamenlijk optrekken 
met de gemeente Zwijndrecht in deze geborgd is;
3) Hoe u de rol van de gemeenteraad in het kader van deze opdrachtverstrekking 
ziet.

Wethouder Sleeking antwoordt dat de uitkomsten van de onderzoeken met de raad 
worden gedeeld. Er wordt voor de Spoorzone samen met Zwijndrecht opgetrokken, 
maar met dit traject niet, want het heeft alleen betrekking op Dordtse deel 
Spoorzone.

De commissie verzoekt het college om een raadsinformatiebrief en zo nodig een 
presentatie zodat de commissie vroeg in het traject haar input kan meegeven.

4 Vaststellen bestemmingsplan 1e Herziening Stadswerven, locatie 



Woongebied deelgebieden 2, 4, 6 en 7

Besluit
Op verzoek van GroenLinks besluit de commissie het voorstel te agenderen voor 
bespreking in de commissie van 17 juni. 
Politieke vraag: Is de bebouwing van de landtong nog opportuun en het 
verwijderen van natuur/bomen gewenst, gezien 1) het geringe aantal resterende 
woningen, gezien 2) de behoefte van onder meer bewoners aan handhaving van 
groen, en gezien 3) de eerdere toezegging van het college om ook de ecologische 
ontwikkeling rondom Stadswerven in de binnenkort te verschijnen visie op de 
Wantijoevers mee te nemen.

De commissie besluit tevens vooraf een sprekersplein te organiseren en dat zo 
mogelijk op een andere avond te doen dan de inhoudelijke bespreking. De griffier 
wordt gevraagd de mogelijkheden hiervoor te bekijken.

5 Vaststellen 1e herziening Chw bestemmingsplan DK IV

Besluit
De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te agenderen.

6 Huis van Stad en Regio, resultaat prijsvraag en verder proces

Besluit
De commissie adviseert de raad de raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te 
nemen.

7 Beantwoorden artikel 40-vragen VSP Achterblijven woningbouw

Besluit
De commissie neemt de antwoordbrief voor kennisgeving aan.

8 Ontwikkeling Leerpark 2F

Besluit
Mevrouw Van Poll van Heijmans geeft een presentatie over de bouwplannen in 
deelgebied 2F van het Leerpark.
De commissie stelt vervolgens vragen over: aantal bouwlagen, tijdelijkheid 
gebouw, doelgroepen, referentieprojecten, gezondheidsaspecten, parkeernorm, 
participatie met omgeving, geluidsnormen, brandveiligheid, circulariteit, rol Trivire 
en sociale veiligheid.

9 Monitor bouwende stad 2020

Besluit
De commissie wil zich niet neerleggen bij het feit dat het college achterop raakt 
ten opzichte van de woningbouwambitie. De suggestie wordt gedaan een 
bouwmarinier/projectleider voor de gehele woningbouwambitie aan te stellen en te 



kijken of een actiever grondbeleid bij zou kunnen dragen aan het realiseren van de 
ambitie. De commissie spreekt ook haar ook zorg uit over het achterblijven van de 
realisatie van sociale huurwoningen en goedkope koopwoningen en vraagt of het 
college meer werk wil maken van het verleiden van ontwikkelaars om hun 
verantwoordelijkheid te nemen voor sociale woningbouw.

Wethouder Sleeking antwoordt dat de planvorming in Dordrecht 60% sneller 
verloopt dan elders in Nederland. De realisatie van plannen duurt het echter langer 
dan verwacht. Dat komt voor een deel door binnenstedelijk bouwen, dat is vaak 
complex. De wethouder is bereid later met de commissie nader over actievere 
grondpolitiek door te spreken. Bij ontwikkelaars zijn er nog geen grote zorgen over 
de gevolgen van de coronacrisis voor de woningmarkt. Er zijn intensieve 
gesprekken met ontwikkelaars over sociale woningbouw. De bouwmarinier is 
ingevuld door de aanstelling van voormalig burgemeester Peter Noordanus als 
strategisch adviseur.
Wethouder Stam geeft aan dat er een raadsinformatiebrief naar de raad komt over 
het toevoegen van sociale woningen in Dordt West. Er komt tevens een 
raadsinformatiebrief aan over startersleningen. 

De commissie adviseert de raad de raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te 
nemen.
De commissie verzoekt Peter Noordanus uit te nodigen voor een gesprek met de 
commissie.

10 Rondvraag

Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

11 Sluiting

Besluit
De vergadering wordt gesloten.

12 Besloten gesprek met ontwikkelaar Gezondheidspark Middenzone

Besluit
Er vindt een Besloten gesprek plaats met de met ontwikkelaar van 
Gezondheidspark Middenzone.


